
 

UU møde 12. maj 2025 kl. 17.30-21.00  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Deltagere:  

Nichlas  
Lisbeth 
Annette 
Camilla 
Maria  
 
Tommy + Ole – afbud 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
Opstartsmanagermøde afholdes 22/5 – nye trænere opfordres til at deltage for at få kendskab til Klubmodul  
Forældremøder er i gang – sportslige koordinatorer deltager til møderne  
Sæson evaluering. Overordnet har det været en godkendt sæson.  
Opstart Budget – Nichlas har forsøgt at få et overblik over de forskellige poster.  
Opstartsweekend – bliver annulleret pga. udfordringer med hal. De forskellige årgange kan selv arrangere 
træningsweekender.  
 

 

• Evaluering træneropstartsmøde 
Fantastisk fremmøde. Vigtigt at få informationer ud inden de forskellige hold afholder opstartsmøder.  
Det var meningsfuldt indhold, og budskaberne var tydelige.  
Vi skal lægge vægt på at lave lidt mere socialt når vi er ude til stævner trænerne imellem. Det bliver 
nemlig svært at få lagt et socialt arrangement efter sommerferien, da der kommer niveau-stævner og 
forskellige opstartsstævner. Det fungerede supergodt til Vejle påskecup med trænerhygge om aftenen.  
 

• Evaluering afslutning  
Generelt set forløb det fint. Igen udfordringer med for lidt mad. Portionerne var for små til de store.  
Næste sæson vil vi prøve at afholde fest med forældrespisning. Buffet i 2 haller hvor drikkevarer købes i 
cafeen.    
 

• Opstartsforældremøder 
Der er fuld gang i møderne, og de sportslige koordinatorer deltager på alle møder.  
Annette har lavet et fint PowerPoint show, som bruges på alle årgange. Der informeres om de 
forskellige krav til at finde sponsorer, opgaver mm 
Ift. Roskilde festival/Bamselodder – der skal meldes ind snarest om hvorvidt man deltager i den ene 
eller anden opgave. Det kræver tæt koordinering af managers ift. hvem der melder sig til oprydning, og 
at de møder op på dagen. bnU15-19 drenge og piger sørger selv for at melde antal til oprydning til 
Nichlas og resterende antal spillere på holdet får lodder.  

 

• Håndboldskole 
Nøgle til cafeteria i Benløse Hallen skal erhverves ved enten Jim pedel eller Lone Henriksen, Benløse 
Skole – spørg hvornår nøgle kan hentes (Maria) 
Der er lukket for tilmelding til håndboldskolen. 
Der afholdes møde snarest. Der er semi-styr på mad.  
Slush-icemaskine bruges til salg af slush ice på skolen. Maskinen overdrages evt. til håndboldvennerne 
senere med henblik på udlejning.  
 

• Sponsorer til spillertøj  
Sponsoraftaler + logoer skal være kontoret i hænde inden 25. juni, så tryk af spillertøj kan opstartes 
slut juli 
Holdene skal selv tegne for 24000 + moms. Det der er tegnet centralt fra tæller ikke med i dette beløb.  
 

• Arbejdsmiljøorganisation  
Nichlas undersøger de lovmæssige forhold.  
 

 
  

 



 
 

• Evt. (bordet rundt) 
 

- Nichlas 
- Lisbeth – Forslag omkring gebyrkatalog indføres. Fremadrettet indføres der gebyr for 

tilmeldinger efter deadline.  
- Annette – alle stævner som vi indkalder til i kommende sæson – vi indfører depositum ved 

forhåndstilmelding. (medbringes til managermøde)  
- Camilla 
- Maria – opstart efter sommerferie – uge 32 alle hold. Nødplan efter sommerferien gælder fra 

denne uge  

    

Næste møde – 16/6 – kl. 17.30 - Maria indkalder  
 


